



襄阳宇清传动科技有限公司
Xiangyang Yuqing Transmission Technology Co.,Ltd.

(原襄樊市新兴联机械有限公司) (Xiangfan Xinxinglian Machinery Co.,Ltd.)



襄阳宇清传动科技有限公司
Xiangyang Yuqing Transmission Technology Co.,Ltd.

(原襄樊市新兴联机械有限公司)
(Xiangfan Xinxinglian Machinery Co.,Ltd.)

地址: 湖北省襄阳市高新区汽车工业园新星路5号
电话: 0710-3564800 3332221
传真: 0710-3332663
网址: www.xfsisy.com www.yyyqt.com
邮箱: xfsisy@xfsisy.com

Add: No. 5 New Star Road, Hi-tech Zone, Xiangyang City,
Hubei Province, China
Tel: +86-710-3332221
Fax: +86-710-3332663
Website: Http://www.xfsisy.com www.yyyqt.com
E-mail: Xfsisy@xfsisy.com

设计单位: 襄阳宇清传动科技有限公司

- ◎ 高新技术企业
- ◎ 多项技术获国家专利
- ◎ 通过ISO9001、TS16949国际质量体系认证
- ◎ 电机、EMT动力系统
- ◎ 联轴器、轴承、成套冶金设备及备件专业生产厂家

About Us

Xiangyang Yuqing Transmission Technology Co.,Ltd. consolidated by Xiangfan xinxinglian machinery co.,ltd.(SISY), and Xiangfan special motors co.,ltd. which was a high-tech enterprise in Hubei Province, through the ISO9001-2008, TS16949-2009 quality certification. Our products have 26 patents. We are supplier of Baosteel, Wuhan steel and Ansteel etc. And we are electric motor supplier of new energy resources bus of 2010 Shanghai World Expo.

Our main products consist of three parts:

Firstly, the mechanical transmission system: Ball cage cv joint, backing bearings, high temperature bearing, nonstandard bearings etc.

Secondly, the metallurgical finishing equipment: tension leveling machine, scale breaker, multi-roller leveler machine, roller coating machine, circle shear, shear cutter, hydraulic cutter, coiler for trimmings etc.

Third, the electric drive system: motor, EMT power system. Our motors mainly serve for dynamical system in various industries. Our mainly customers of EMT system are shanghai SUNWIN, Yangzhou Feichi, Zhengzhou Yutong, ANKAI, Guilin Daewoo, Dandong Huanghai, Young Man Bus, YANGTSE Bus, Chongqing Hengtong etc. Yu Qing's EMT power system's market share among the first in the country!

Over the years we keep the tenet of "create value for customers, create future for employees, create wealth for society, and create enterprises for profits", to achieve the vision of "Technological innovation, industry serve the country".

We wish to work with friends in all fields and create a bright future!



品质·服务·价值

Quality · Service · Value

关于宇清传动

襄阳宇清传动科技有限公司由原襄樊市新兴联机械有限公司(英文简称SISY)和原襄樊市特种电机有限公司重组而成,是湖北省高新技术企业,通过ISO9001-2008、TS16949-2009质量认证。多项产品获“湖北省重大科学技术成果奖”,荣获专利26项。2005年被国家科技部评定为“火炬计划节能电机和电机控制产业基地骨干企业”。2007年被列为湖北省“重点培育的科技型中小企业”和湖北省重点扶持100家科技型中小企业。2010年,成功为世博会新能源汽车配套电机,被湖北省评为100家新能源汽车产业重点培育扶持单位,被省市指定为新能源汽车动力系统主要供货商,并成为襄阳市新能源基地建设的排头兵,被湖北省发改委列为上市后各企业。

公司主导业务分三部分:一、机械传动系

统:球笼式万向联轴器、非标轴承。二、冶金精整设备:拉弯矫直机、破鳞机、多辊矫直机、辊涂机、圆盘剪、废边剪、液压剪等。三、电驱动系统:电机、EMT动力系统。电机主要服务于各行业动力系统,EMT动力系统主要配套单位有上海申沃、扬州飞驰、郑州宇通、安凯客车、桂林客车、丹东黄海、青年客车、东风扬子江客车、东风旅行车、重庆恒通等。宇清公司EMT动力系统的市场占有率位居全国第一!

我们始终秉承“为顾客创造价值,为员工创造前途,为社会创造财富,为企业创造利润”的宗旨,实现“科技创新,产业报国”的愿景。

襄阳宇清传动科技有限公司愿与社会各界朋友共谋发展!您的关注是我们前进的动力!



球笼式万向等速联轴器

球笼式等速万向联轴器可分为固定式 (BJ..B、BJ..C、BJ..D、BJ..M、RF、BJ..CM 型) 和滑移式 (DOJ..C、DOJ..F、HTJ..C、HTJ..JD、HTJ..Z、BC..F、BC..P、DOX..F、DOS..F、QL 型), 工作角度可以在 0° ~ 75° 之间。球笼式万向联轴器具有完全等速性, 传动效率高, 结构紧凑, 占用空间小, 而且具有吸收震动和冲击的能力, 动平衡精度高等特点, 特殊情况下还可以加过载保护装置。我公司生产的球笼联轴器的最大扭矩值可达 1010000N.m。



Ball-cage Constant Velocity Joint

Ball-cage Constant Velocity Joint (CV joint) for industrial applications including fixed type (BJ..B、BJ..C、BJ..D、BJ..M、RF、BJ..CM) and sliding type (DOJ..C、DOJ..F、HTJ..C、HTJ..JD、HTJ..Z、BC..F、BC..P、DOX..F、DOS..F、QL), work angles are between 0° and 75° . The cv joints rotational speed can be transmitted at constant velocity, high transmission efficiency, compact structure, small footprint, and have the ability to absorb vibration and shock, high precision dynamic balance. In special situation, it can be added to the overload protection. And the cv joint have greater torque capacity, the max. torque up to 1010000N.m.



轴承

我公司主要生产 SL01、SL02、SL04、SL05、SL06、SL18、RSL18、SL19、NA49、NA69、NA22、C、C.V、NNTR、NUKR、NUTR、PWTR、NKI、NKIS、NATR、NATV、ZARN、STO、C-B224 等系列轴承和背衬轴承、弹性轴承、耐高温轴承。

我公司轴承主要服务于各类钢厂、石油机械厂、煤机厂和减速机厂，广受客户好评，完全替代进口。



Bearings

We are mainly produce various models of bearings like SL01、SL02、SL04、SL05、SL06、SL18、RSL18、SL19、NA49、NA69、NA22、C、C.V、NNTR、NUKR、NUTR、PWTR、NKI、NKIS、NATR、NATV、ZARN、STO、C-B224、backing bearing, elastic bearing and high temperature bearings.

All types steel company, petroleum machinery plants, coal yard and Reducer Factory are our mainly customer, our products were widely praised by customers, replace imports products completely.



设备

我公司生产的冶金精整设备主要服务于国内各大中小钢铁企业和有色金属加工企业，并已出口北美、东亚、南亚、东南亚、中东等地区。

Equipments

Our finishing production of metallurgical equipment, mainly serving the steel companies and non-ferrous metal processing enterprises, and have been exported to North America, East Asia, South Asia, Southeast Asia, the Middle East etc.



—— 具体尺寸和参数可见我公司产品样本 | Detailed dimensions and parameters, please checking our catalog.

电机

目前，我们主要生产 Y、Y2 三相异步电机，YTS 系列变频调速电机，YEJ 系列电磁制动电机，Yd 系列变极多速电机，YCY、YCH 系列抽油机专用高转差率电机，YCVF 系列纯电动和混合动力专用牵引电机。电机功率 0.55KW~350KW。



Motor

At present, we mainly produce Y, Y2 three-phase asynchronous motor, YTS series frequency conversion motor, YEJ series electromagnetic brake motors, Yd series multi-speed motor, YCY, YCH series high slip motor for oil pump, YCVF series electric and hybrid-specific traction motor. Motor power 0.55KW-350KW.

